
S SEJ ZBOROV OBČINSKE SKUPŠČINE

Kot da je molk zlato
Vse težje je delegate zbora združenega dela naše občinske skupš-

čine pripraviti do besed v razpravi. Razmišljanja, vprašanja ali
ugovore jim ne izvabijo niti prošnje niti večkratni pozivi predsednika
zbora in razlagalcev posameznih tem. Tako so tudi na seji 30. marca,
zbori so se sestali ločeno, z dvigovanjem rok molče potrdili vseh
sedemnajst predlaganih točk dnevnega reda, med njimi tudi poročila
o delu občinske skupščine, njenih organov in delovnih teles za
obdobje od aprila 1986 do decembra lani, o delu izvršnega našega in
delu upravnih organotv in strokovnih služb v lanskem letu, ki so
sodila k osrednjim temiam sklica zborov. Oglasil se je en sam delegat,
in sicer iz 2. konferrence delegacij Kolinska, ki je ugotovil, da
delegacije vse manj sodelujejo pri reševanju raznih vprašanj in
pioblemov, vse več pa je prcdlogov strokovnih sJužb.

Tokrat se je »imolčečemu« v razpravi pa so se med drugim
zboru združenega deha pridružil
še zbor krajevnih skuipnosti, kar
doslej ni bilo v navadli, medtem
ko so na družbenojpolitičnem
zboru podrobneje s;pregovorili
o vseh treh omenjenihi poročilih.
Pohvalili so zlasti dobr<o sodelova-
nje skupščine in izvršmega sveta,

zavzeli tudi zato, da bi odprta
vprašanja s področja družbenih
dejavnosti obravnavali v okviru
skupščine, ki naj bi se ji kot četrti
zbor pridružila skupščina
ustrezne samoupravne interesne
skupnosti.

Če povzamemo iz poročil,

v obravnavanem obdobju ni bilo
bistvenega napredka v razvoju de-
legatskega skupščinskega si-
stema, kar je predvsem posledica
naših kriznih razmer. Pobud za
delovni prograin skupščine iz
zbora združenega dela ni bilo. Za
ta zbor je poleg slabe udeležbe
bila značilna tudi ncdelavnost dc-
legatov na sejah, saj je razprav
bilo izredno malo. Za razliko od
tega zbora pa je bila na zboru KS
povprečna udeJcžba delcgatov
v tem obdobju nekaj več kot 89-
odstotna. Iz štcvilnih pripomb in
vprašanj delegaiov in delegacij jc
mogoče razbrati, da se delegati
tega zbora kljub obširnemu gra-
divu tcmcljito pripravljali na seje.

Oba zbora sta sprejela elaborat
o družbenoekonomski upraviče-
nosti ustanovitve Osnovne šole

Fužine II, osnutek sklepa o usta-
novitvi te šole in osnutek sklepa
o spremembi šolskega okoliša Os-
novne šole II. grupe odredov.
Prav tako so poirdili predlog od-
loka o zaključnem računu prora-
čuna naše občine. Na predlog iz-
vršnega sveta je bil zaradi preveli-
kega šievila pripomb z dnevnega
reda umaknjen osnuiek odloka
6 namembnosti poslovnih prosto-
rov in poslovnih stavb, na predlog
delegacije KS Bizovik pa osnutka
odlokov o splošni prepovedi deli-
tve obstoječih parcel, graditve in
spremembe kulture zemljišč za
območji MS 6/8 in MS 6/9 Bizo-
vik. Na dnevni red ju bodo uvr-
stili ponovno takrat, ko se bodo
v Bizoviku odločili, kako urejati
prostorskc zadcvc v njihovi KS.
Za območji MS 8/3 Polje in MS 8/
4 Polje-Vevče sta bila taka os-
nutka odlokov sprejeta.
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